矿井水处理技术相关书籍资料
Mine water treatment technology books information

1、《矿井水处理技术及标准规范实用手册》，梁天成主编，当代中国音像出版社， 2004
本书介绍了矿井水处理常规技术，包括悬浮物矿井水处理技术、高矿化度矿井水处理技术、酸性矿井水处理技术、重金属矿井水处理技术、含氟矿井水处理技术等，并在本书后附了相关标准规范及法律法规，但该规范并非矿井水处理技术规范。
1, the mine water treatment technologies and standards specifications Practical Handbook ", Liang Tiancheng editor, Contemporary China Audio and Video Publishing House, 2004

This book presents a conventional mine water treatment technology, including the mine water treatment technology of suspended solids in mine water treatment technology, high salinity, acid mine water treatment technology, heavy metal mine water treatment technology, fluorine-containing mine water treatment technology, and in the the book accompanying standards and laws and regulations, but the specification is not a mine water treatment technical specifications.

2、《煤矿矿井水处理技术》，胡文容编著，同济大学出版社 , 1996 

本书介绍了矿井水处理常规技术，包括悬浮物矿井水处理技术、高矿化度矿井水处理技术、酸性矿井水处理技术等。

2, the coal mine water treatment technology, Hu Wenrong edited by Tongji University Press, 1996

This book presents a conventional mine water treatment technology, including the mine water treatment technology of suspended solids in mine water treatment technology, high salinity, acid mine water treatment technology.

3、《矿井水净化及资源化成套技术与装备》，曹祖民等编著，煤炭工业出版社 , 2004 

本书阐述了国内煤矿矿井水资源状况、国内外煤矿矿井水处理技术现状、给水处理的基本方法等，并给出了工程实例。 

complete sets of technology and equipment of the mine water purification and resources, Cao Zumin eds, Coal Industry Press, 2004

The book addresses the domestic coal mine water situation at home and abroad of mine water treatment technology status, basic methods for water treatment and engineering examples.

4、《矿井水处理及资源化的理论与实践》，何绪文，贾建丽著，煤炭工业出版社 , 2009 

本书介绍了矿井水水质特征与分布情况，矿井水排水量预测与水质评价；论述了高浊、高铁锰、高矿化度和酸性矿井水处理及资源化技术。
4, "the theory and practice of the mine water treatment and resource, HE Xu Wen, Jia Jianli, Coal Industry Press, 2009 This book describes the characteristics and distribution of the water quality of mine water, mine water displacement prediction and water quality assessment; discusses the high cloudhigh iron and manganese, high salinity and acidic mine water treatment and recycling technology.

经检索，目前并未有关于“矿井水处理技术规范、标准或手册”方面的资料。
Retrieval is not currently on mine water treatment technical specifications, standards or manuals.

